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Meyer (FP): Guvernul s-ar putea adresa societatilor cu capital de stat sa aprobe

dividende mai mari

Faptul ca Guvernul va avea nevoie sa faca fata unui deficit bugetar mai mare ar putea sa-l determine sa se

adreseze societatilor cu capital de stat ca acestea sa aprobe dividende mai mari care sa completeze gaurile

din buget, sustine Johan Meyer, CEO Franklin Templeton Investments si manager de Fond, Fondul

Proprietatea. 

"Am avut o îngrijorare potrivit careia cheltuielile guvernamentale cresc mult mai repede decât veniturile

guvernamentale ca rezultat al ineficientei mai multor institutii, cum este ANAF în colectarea impozitelor. Deci nu

a fost o surpriza pentru noi faptul ca situatia financiara reala, sub aspectul deficitului bugetar, este mai grava decât

se anuntase public. În ceea ce priveste impactul potential asupra noastra, faptul ca guvernul va avea nevoie sa faca

fata unui deficit bugetar mai mare ar putea sa-l determine sa se adreseze societatilor cu capital de stat ca acestea sa

aprobe dividende mai mari care sa completeze gaurile din buget. Nu va rezolva problema, dar va contribui

semnificativ. Acesta va fi benefic pentru Fond si pentru actionarii sai", a spus Johan Meyer, întrebat despre

cresterea costului de împrumut al statului si efectul asupra Fondului.

El a mentionat ca, din fericire pentru Fond, nu se afla într-o situatie în care sa depinda de credite, iar costul mai

mare al împrumutului nu este în detrimentul Fondului.

De asemenea, societatile din portofoliul Fondului, precum Hidroelectrica, Aeroporturi Bucuresti sau Salrom sunt

într-o pozitie pozitiva de cash si deci costul mai mare de împrumut nu ar trebui sa aiba un impact negativ asupra

lor.

Johan Meyer a afirmat ca de la companiile cu capital de stat aflate în portofoliul Fondului ar putea merge la stat

aproximativ 1,595 miliarde de lei.
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